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Ξανά στο προσκήνιο τα δίδακτρα
08 δημόσια πανεπιστήμια

Χρ Χριστόφια§ Τυχόν δίδακτρα σε ξενόγλωσσα προγράμματα
θα ανοίξουν το δρόμο για επιβολή και στα ελληνόγλωσσα

Επανήλθε χθες στην Επιτροπή Παιδείας της
Βουλής το θέμα των τροποποιητικών κανονισμών

σε σχέση με την εισαγωγή ξενόγλωσσων

προπτυχιακών προγραμμάτων σπουδών

στο Πανεπιστήμιο Κύπρου για τον τρόπο
εισδοχής των φοιτητών αλλά και για την επιβολή

διδάκτρων σε αυτά τα προγράμματα
Έντονη ήταν η διαφωνία από πλευράς ΑΚΕΛ

για την πρόθεση επιβολής διδάκτρων στα δημόσια

πανεπιστήμια Ο βουλευτής του κόμματος
Χρίστος Χριστόφιας τόνισε ότι είναι έντονη πεποίθηση

του ΑΚΕΛ ότι αυτοί οι κανονισμοί ως
έχουν κατατεθεί δεν μπορούν να γίνουν αποδεκτοί

γιατί πρόκειται να δημιουργήσουν διάκριση
σε σχέση με τον τρόπο εισδοχής των φοιτητών
στα ελληνόγλωσσα και στα ξενόγλωσσα προπτυχιακά

προγράμματα των δημοσίων πανεπιστημίων

Πρόσθεσε ότι τυχόν επιβολή διδάκτρων θα

ανοίξει το δρόμο για επιβολή διδάκτρων και στα

ελληνόγλωσσα προγράμματα με ό,τι αυτό συνεπάγεται

Υπογράμμισε δε ότι το ΑΚΕΛ επιθυμεί

τη διεθνοποίηση των δημοσίων πανεπιστημίων

ωστόσο το θέμα είναι πολυδιάστατο και
χρειάζεται προσοχή ώστε από τη μια να προσελκύσουμε

ξένους φοιτητές και από την άλλη να
διασφαλίσουμε ότι αυτό θα γίνει με τρόπο που
δεν θα αλλοιώσει το χαρακτήρα και την ποιότητα

της δημόσιας τριτοβάθμιας εκπαίδευσης
Κατά τη διάρκεια της συζήτησης ο κοινοβουλευτικός

εκπρόσωπος του ΑΚΕΛ Γιώργος Λου
κάίδης τόνισε πως είναι αδιανόητο να αντιμετωπίζουμε

την εκπαίδευση με όρους αγοράς και
χαρακτήρισε ως παιδαγωγικό έγκλημα μια τέτοια

νομοθεσία Σημείωσε ότι με τους κανονισμούς

που κατατέθηκαν δεν ανοίγουμε παράθυρο

αλλά κερκόπορτα για κατάργηση του

τρόπου εισδοχής στα δημόσια πανεπιστήμια
Οδηγούμε τους φοιτητές σε διεθνείς εξετάσεις

και ακυρώνουμε το δημόσιο σχολείο σημείωσε
Ο βουλευτής του ΔΗΚΟ Χρύσανθος Σαββίδης

εξέφρασε ανησυχία για το ότι οι κανονισμοί

προβλέπουν ύπαρξη δύο διαφορετικών

τρόπων εισδοχής στα πανεπιστήμια και
επεσήμανε πως η Επιτροπή αναμένει τεκμηριωμένη

μελέτη για το ύψος των διδάκτρων
ανά κλάδο και τον τρόπο εισδοχής φοιτητών

Ο βουλευτής του ΔΗΣΥ Γιώργος Κάρουλλας
ανέφερε ότι πρέπει να γεφυρωθούν οι διαφορές
ώστε να προχωρήσει η λειτουργία των αγγλόφωνων

προγραμμάτων αφού έχει πολλαπλά οφέλη
Εκπρόσωπος του ΥΠΠΑΝ που παρουσίασε

τους κανονισμούς επεσήμανε ότι στόχος είναι
η διεθνοποίηση των δημοσίων πανεπιστημίων

της χώρας Σε σχέση με τα δίδακτρα είπε πως οι

κανονισμοί προβλέπουν να τα καταβάλλει κάθε
φοιτητής που θα γίνεται δεκτός σε ξενόγλωσσο
πρόγραμμα είτε είναι πολίτης της Κυπριακής
Δημοκρατίας είτε όχι Αυτά τα προγράμματα
είπε πρέπει να είναι αυτοχρηματοδοτούμενα διότι

το κράτος καλύπτει τα έξοδα στα ελληνόφωνα
προγράμματα και δεν μπορεί να καλύπτει και

τα ξενόγλωσσα Η εισδοχή πρόσθεσε θα γίνεται

βάσει αποτελεσμάτων σε διεθνείς εξετάσεις
ΤΕΠΑΚ και Πανεπιστήμιο Κύπρου εξέφρασαν

την επιθυμία τους όπως προχωρήσουν

οι κανονισμοί αφού κάτι τέτοιο θα
έχει οφέλη στην προσπάθεια για διεθνοποί
ησή τους Η συζήτηση θα συνεχιστεί σε επόμενες

συνεδρίες της Επιτροπής Παιδείας
Ειρηναίο Πίπας
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